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Un nou conflicte esquitxa el Con-
sell Superior de la Justícia (CSJ),
aquest cop per la dimissió d’un
dels inspectors de la Batllia, el
francès Gilbert Cousteaux, que,
segons fonts judicials, ha presen-
tat la dimissió per desavinences
amb el mateix consell que el va
nomenar. Les mateixes fonts van
indicar ahir que el magistrat
francès se sent incòmode amb la
pressió que rep per part del CSJ
en la tasca de fiscalització de la
feina que fan els batlles.

Si s’acaba executant la sortida
de Cousteaux únicament queda-
rà un sol inspector, Joaquim Bo-
rell. Cousteaux hauria posat en
dubte les exigències que li dema-
na el CSJ i el control que se supo-
sa que els inspectors han d’exer-
cir en cada secció judicial. Es
tracta d’una figura que va ser in-
corporada a la Llei qualificada de
la justícia a proposta del mateix
consell i que no agrada gens els
batlles, perquè els suposa una
feina extra quan reben la visita
d’un d’aquests càrrecs, que no es-
tan de forma permanent a la Bat-
llia, sinó que hi acudeixen al-
menys una vegada l’any per
supervisar si els batlles estan fent
la feina de forma diligent i sense
dilacions injustificades.

Ambdós van ser nomenats el
febrer del 2016. Les fonts van re-
marcar que hi ha un desconten-
tament dels batlles perquè es

veuen obligats a donar moltes
explicacions. Els inspectors han
de verificar que es compleixen
les sentències, que els procedi-
ments són els apropiats o que no
hi ha processos que estan aturats
sense motius. Parlen amb els bat-
lles, amb els secretaris i oficials i
reclamen aleatòriament expe-
dients per verificar que tot s’ha
fet correctament. Poden obrir un
expedient si consideren que hi ha
irregularitats.

El francès Gilbert Cousteaux presenta la dimissió perquè se sent
incòmode amb la pressió que ha d’exercir sobre la feina dels batlles

La Batllia es queda coixa pel
que fa al servei d’inspecció

JUSTÍCIA

Cousteaux, al Tribunal d’Apel·lació de Tolosa, el 2014.

JOAN RAMON BAIGES
Andorra la Vella

VAN SER NOMENATS
EL 2016 PER VERIFICAR
LA CORRECCIÓ DELS
PROCEDIMENTS

Si ho desitgeu podeu fer arribar les vostres mostres de condol a través de la pàgina web
www.pompesfunebresdelesvalls.com

que morí dilluns, 25 d’octubre de 2021

vídua de Joan Solsona Vilanova

Maria Fité Capdevila

Un especial agraïment al servei de diàlisi i al servei de medicina 
interna de l’hospital Nostra Senyora de Meritxell, a la Creu Roja i 
a la Residència DomusVi Salita per totes les atencions rebudes

La família SOLSONA FITÉ agraeix totes les mostres de condol 
rebudes per la tan sentida pèrdua de

BANDORRA LA VELLA. Christian Veloso i Aarón González van rebre
de mans de la ministra d’Educació, Ester Vilarrubla, i del director ge-
neral del Diari d’Andorra, Ignasi de Planell, un iPad com a guanyadors
d’un certamen en què participen els tres sistemes educatius i l’FP. 

PREMIS DEL
CONCURS DE

MICRORELATS

LA FOTO
FERNANDO GALINDO

La consellera general socialde-
mòcrata Susanna Vela va entrar
ahir una demanda d’informació a
Sindicatura dirigida al Govern
per sol·licitar tota la documenta-
ció que l’executiu té pel que fa al

conreu de cànnabis per a ús tera-
pèutic, segons va informar el par-
tit. “És un tema que fa temps que
està damunt de la taula i que cal
preveure com es pot desenvolu-
par amb temes com, per exem-
ple, la necessitat (o no) d’una in-
dústria farmacèutica lligada al
cànnabis terapèutic”, va declarar.

El PS demana l’informe sobre
el conreu de cànnabis al país

REDACCIÓ
Andorra la Vella

CONSELL GENERAL

Progressistes-SDP va comparèi-
xer ahir en roda de prema per
reclamar al Govern “d’una ve-
gada per totes” la creació d’una
unitat de radioteràpia al país.
“És molt xulo encapçalar una
caminada i després dir per dar-
rere que no es pot pagar la ma-
quinària”, va declarar el secre-
tari d’organització, Josep Lluís
Donsión, amb referència a la
iniciativa d’Assandca del cap de
setmana passat en què van par-
ticipar més de 1.200 persones.
En la mateixa línia, la membre
de l’executiva Elisabet Zopetti
va mostrar-se contundent res-
pecte al posicionament del Go-
vern. “És una mostra d’empatia
i sensibilització que el Govern
encapçali la caminada però
amb això no n’hi ha prou”, va
manifestar, tot recordant que
actualment els ciutadans que
pateixen la malaltia han de bai-
xar a Barcelona per rebre un
tractament oncològic.

A més, Zopetti va recórrer a
l’hemeroteca per recordar que
la creació d’una unitat de radio-

teràpia va ser un compromís de
Progressistes-SDP... “i també
del Govern”. “Martí deia que la
unitat de radioteràpia estaria
enllestida el 2020”, va assenya-
lar. Seguint amb el recull de
premsa, Zopetti va citar l’actual
ministre de Salut, Joan Martí-
nez Benazet, per lamentar que
la unitat de radioteràpia no tiri
endavant pel cost de la maqui-
nària. “La rendibilitat no pot ser
una excusa per privar els ciuta-
dans del millor tractament pos-
sible”, va argumentar. Per
aquest motiu, des de la forma-
ció morada van advocar pel
rènting com una opció existent
en la qual es podria llogar la
maquinària fins que estigui ob-
soleta, suggerint a més que esti-
gués cofinançada per d’altres
regions pirinenques que es po-
guessin beneficiar del tracta-
ment mitjançant un conveni.

A. E.
Andorra la Vella

POLÍTIQUES SANITÀRIES

Progressistes-SDP.

SDP reclama al
Govern una unitat de
radioteràpia al país

SDP PROPOSA EL
RÈNTING PER DISPOSAR
DE LA MAQUINÀRIA 


